
Poseł na Sejm RP              Oborniki, dnia 27.03.2018 rok 

Krzysztof  Paszyk 

Klub Poselski PSL 

 

 

 

 

 

Sz. Pan 

Marek Kuchciński 

Marszałek Sejmu RP 
 

 

 

 

 

  Na podstawie art. 191 i 192 Regulaminu Sejmu RP (Uchwała Sejmu Rzeczypospolitej 

Polskiej z dnia 30 lipca 1992 r. ze zm.) wnoszę interpelację poselską skierowaną do Pana Łukasza 

Szumowskiego, Ministra Zdrowia w sprawie podwyżek wynagrodzeń dla pielęgniarek i położnych. 

 

 

 

                                                                                                        Z wyrazami szacunku 

                                                                                                        /-/ Krzysztof Paszyk 

 

 

 

 
Szanowny Pan 

Łukasz Szumowski 

Minister Zdrowia 

 

 

 

Interpelacja poselska 

 

 

 w sprawie podwyżek wynagrodzeń dla pielęgniarek i położnych 

 

 
 Szanowny Panie Ministrze, 

 Podzielając argumenty zawarte w apelu XXXI Okręgowego Zjazdu Sprawozdawczo-

Budżetowego Delegatów Okręgowej Izby Pielęgniarek i Położnych z siedzibą w Pile z dnia 9 marca 

2018 roku, dotyczące pełnego wywiązania się Ministra Zdrowia z zapisów Porozumienia z dnia 23 



września 2015 r. zawartego pomiędzy Ogólnopolskim Związkiem Zawodowym Pielęgniarek i 

Położnych, Naczelną Radą Pielęgniarek i Położnych a Prezesem Narodowego Funduszu Zdrowia i 

Ministrem Zdrowia, gwarantującego etapowe podwyżki płac dla pielęgniarek i położnych -  wnoszę 

interpelację poselską w sprawie podwyżek wynagrodzeń dla pielęgniarek i położnych. 

 Uznając zasadność postulatów ekonomicznych pielęgniarek i położnych oraz obserwując proces 

reformowania służby zdrowia, podzielam wątpliwości tej grupy zawodowej, dotyczące 

terminowości realizacji zobowiązań finansowych, zawartych w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia z 

dnia 8 września 2015 r 

 

Wobec powyższego kieruję do Pana Ministra następujące pytania: 

1. Czy i w jaki sposób monitoruje Pan Minister realizację postulatów zawartych                               

w ww. dokumentach? 

2. Czy Ministerstwo Zdrowia wywiąże się w pełni z ostatniego etapu Porozumienia z dnia 23 

września 2015 roku? 

3. Jakie będą dalsze działania Ministerstwa Zdrowia w kierunku godnego wynagradzania 

pielęgniarek i położnych? 

  

 

 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

/-/ Krzysztof Paszyk 


